
Referat af bestyrelsesmøde d. 17.5.2011 

Til stede: Lotte, Johnni, Per, Benn 

 

Dagsorden: 

1) Gartner, legepladser og plæneklippere 

2) Havedag 

3) Rykkerbrev mgl. kontingent, afgift for mgl. græsslåning 

4) Velkomstbreve til nye ejere 

5) Nyhedsbrev, jf. udkast 

6) Hjemmeside – arbejdsdeling 

7) Evt. 

 

Ad 1) Gartner, legeplads og plæneklippere 

Benn informerer om legepladser og plæneklippere. Derefter blev det diskuteret prioritering af 

gartnerarbejdet. Prioriteterne blev bedet nederste på stamvejen skulle ordnes, bedet mellem 100- og 

300-rækken, træfældning på første halvdel af Islandsvej, evt. bedet ved 218 og evt. ny beplantning 

ved parkeringspladsen ved 300-rækken. (Tjek hækken omkring legepladsen mellem 100- og 300-

rækken. Mht. legeplads tjekkes mulighed for udskiftning plade ramt af råd ved Legepladsen ved 

legepladsen ved 400-rækken. Hvepsebo i fællesskuret skal fjernes 

Det er aftalt at Per kontakter gartner og Kompan vedr. legeplads samt hvepsebo. 

Ad 2) Havedag 19. juni:  

Opgaver på selve havedagen: 

100-rækken: 

a) Bedet ved 110 

b) Hæk om parkeringsplads 

200-rækken: 

a) Studsning af Islandshøjvej 

b) Opsætning af hegn for enden af Islandshøjsvej 

c) Hæk om legeplads og parkeringsplads 

300-rækken: 

a) Udrensning af bed og hæk omkring 300-rækkens parkeringsplads 

b) Begge bede op over parkeringspladsen renses, og evt. pålæg barkflies   



2 

 

400-rækken: 

a) Hæk omkring legepladser og parkeringspladser 

b) Udskiftning af råd ramt plade på legepladsen 

Alle række og stamvejen: 

a) Kant af stier 

Ad hoc opgaver: 

a) Indkøb:  

i. Mad og drikkevare (Johnni) 

ii. Hegnspæl og hegn mv. enden Islandshøjsvej (Benn) 

iii. Et læs barkflies, tjek med gartner (Per/Johnni/Benn) 

iv. Plade til legehus (Per) 

v. Indkøb: Kantskæremaskine (Per) 

b) Bestilling af container: (Lotte) 

c) Madlavning (Lise) 

d) Trailer (Michael, 307 – Johnni spørger?) 

e) Evt. leje af trailer gøres på dagene 

f) Uddeling af flyer havedagen (Benn skriver – Lotte omdeler) 

Ad 3) Rykkebreve og afgifter ved mgl. græsslåning 

Lotte informerede om manglende betaling hos 7 beboer. Lotte ville gerne omformulere 

rykkerskrivelsen. Bestyrelsen accepterer. Det samme gælder for rykkerskrivelsen ved mgl. 

græsslåning. 

Ingen ændringer mht. praksis om afgift ved manglende græsslåning, om end Lotte gerne ville 

ændrer denne praksis. 

Ad 4) Velkomstbreve til nye ejere 

Lotte forslår, at velkomstbrevet opdateres. Lotte kommer med et bud. 

Ad 5) Nyhedsbrev 

Udsendes i bededagsferien, og korrekturkommentar indarbejdes. Et afsnit med henstilling til god 

brug af parkeringspladsen og undgå parkering på græsarealerne. Et afsnit der opfordrer beboere til 

at arrangere sommerfest, bestyrelsen giver gerne tilskud, herunder indkøb af nye telte. Benn skriver 

og omdeler. 

Ad 6) Hjemmeside 

Drøftelse af hjemmeside med Kurt Blasen inden for den nærmeste fremtid. Benn tager kontakt, og 

sætter et møde op til. Vi finder frem til input. 

Johnni forslog inspiration ved Nivåvænge grundejerforening. 
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Bestyrelsen aftalte, at hjemmesiden kvalitetssikres gennem korrekturlæsning af tekster. 

Ad 7) Evt. 

- Det er aftalt, at alle bestyrelsesmedlemmer sender en kopi af kørekort eller pas og 

sygesikringsbevis til Lotte i forbindelse med bankskift. 

- Johnni orienterede: Samejet højmarken: Dele af bestyrelsen i samejet Højmarken ønsker at 

udbedre misligholdte bede. Særlig medlem fra Poppelhøj ønsker udbedring af bede og ofte 

græsslåning. Budget for samejet 50.000, 20.000 afsat til græsslåning – 30.000 til 

vedligeholdelse af bede og kantbeskæring 

o GF Hasselhøj mener, at budget er rigeligt til den nuværende vedligeholdelse, og dermed 

mod budgetforøgelse 

o GF Hasselhøj vil ikke overtage kommunens areal – evt. kan der etableres aftale med 

kommunen så græsslåning bliver ensartet på samejets og kommunens matrikel 

o Ekstra bestyrelsesmedlem fra GF Hasselhøj til Højmarken: Benn indtræder. 


